
 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
Aan de algemeen directeur 
 
Betreft:  
Toevoeging agendapunt gemeenteraad d.d. 2025-06-23 
Huisvesting en werking van onze politie 
 
Geachte voorzitter, 
Geachte algemeen directeur, 
 
Op de politieraad van 11 juni ll. stond de presentatie van het jaarverslag van ZARA op de agenda. 
Hoewel gemeenteraadsleden van alle fracties in de raad zetelen en hij openbaar is, willen wij dit 
punt agenderen op de gemeenteraad omdat we van mening zijn dat de impact van wat nu staat 
te gebeuren de hele politiek en de ganse bevolking aanbelangt.  

Het nieuwe bestuur heeft de bouw van het NAC, met een nieuw commissariaat, geschrapt en 
heeft daarmee de hoop op een nieuwe, eigentijdse en duurzame huisvesting van onze diensten, 
ook de politie, de kop ingedrukt. Uw argument dat u de mogelijke fusie met andere politiezones 
wenst af te wachten slaat op niets. De aanwezigheid van politie in onze gemeente binnen welke 
organisatie dan ook, zal altijd noodzakelijk zijn en er moet in worden geïnvesteerd. 

Dagelijks worden onze politiemensen geconfronteerd met een ouderwets, tot op de draad 
versleten commissariaat, dito de huisvesting in Zandhoven. Iedereen die de huidige kantoren en 
het onthaal al eens heeft bezocht zal hebben kunnen vaststellen dat de jarenlange vraag voor 
een ruimere en eigentijdse huisvesting meer dan terecht is.  

Nu wil de korpsleiding en het bestuur toch alle politiediensten onderbrengen op één locatie, 
m.n. in Broechem. Men wil daarvoor de nodige ‘aanpassingen’ doen en men wil uitbreiden door 
nog meer ruimte in te nemen in het huidige gemeentehuis. De planning is het najaar. Het zal u 
niet verbazen dat wij heel ernstige vragen hebben bij deze evolutie. Zeker ook omdat het huidige 
gemeentehuis al even verouderd is. 

Het jaarverslag bevat ook nog een paar opvallende cijfers. De gemiddelde leeftijd van de 
medewerkers is 43,2 jaar en het is heel moeilijk om nieuwe jonge krachten aan te trekken.  
Maar het meest in het oog springende cijfer is dat van het aantal ziektedagen dat het afgelopen 
jaar steeg met meer dan 50% ! Dat betekent dat er permanent 9 mensen afwezig zijn door 
ziekte. Er werken wel nog 65 mensen bij ZARA, wel 4 minder dan in 2023.  
Het is niet aan ons om de oorzaken van deze evolutie te verklaren, maar zou u als jonge 
politiekracht staan trappelen om in zulke verouderde infrastructuur te gaan werken? Iedereen 
weet ook dat werkomstandigheden wel degelijk een invloed hebben op de gezondheid.  

Samengevat: er bestaat een term voor wat u nu doet: kosten op het sterfhuis. 

 
 



 
Onze vragen: 

1. Vindt u het verantwoord de jarenlange aanslepende problematische huisvesting van ons 
politiekorps in de gebouwen verder te zetten en zelfs uit breiden? 

2. Hoe gaat het volledige ZARA-korps worden gehuisvest in het oude 
commissariaat/gemeentehuis. Kan u ons een plan bezorgen? 

3. Welke kosten zijn er verbonden aan de aanpassingen die zullen gebeuren en vindt u deze 
kosten verantwoord, niet enkel vanuit economisch, maar ook ecologisch oogpunt? 

4. Is de huidige werking van de gemeentelijke diensten, die zoals het er nu naar uitziet nog jaren 
in het oude gemeentehuis gaan moeten blijven werken, gewaarborgd? 

5. Gaat u ook investeren in het oude gemeentehuis? Ondanks enkele recente noodingrepen, die 
gebeurden in afwachting van een mogelijke verhuis naar het NAC, is het onthaal van onze 
bevolking ondermaats.  

Luc Redig 
gemeenteraadslid Groen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 


